

PROTOKOLL Styrelsemöte 2026-03-05 kl 19:30-21:30

1. Mötets öppnande

Ordförande Martin Scherp öppnar mötet

2. Närvarande

Martin Scherp, Mattias Ericsson, Filip Hedlund, Erica Stigell, Jonas Friman & Kim Ekwall & Carolina Hauck

Ej närvarande: Johan Ödmo & Jonathan Norberg

3. Godkännande av dagordning

Dagordningen för mötet godkändes.

4. Protokoll föregående möte

Föregående mötesprotokoll godkändes.

5. Aktuella frågor

Nätet på skorstenen: Ses över

Hyllor i förråden: Behöver köpas & sättas upp

Revisor: Befintlig revisor kan fortsätta mot ersättning from 2026

Medlemsregister och lagledaransvar: Medlemsansvarig behövs

Sponsorskylt: Vi ska vända på skyltar för sponsorer som ej betalat

Midsommar: Vi lägger ut på sociala medier om det finns någon som frivilligt vill vara med att bidra med hjälp

Fritidsgården vill hålla i Åby vissa dagar vissa veckor: Fritidsgården bemannar Åbynäs tisdags v.25-27

Ledare fotboll P/F 17-18: Ledare finns, info skickas ut till laget

Årsmöte: Förberedande arbete inför årsmötet diskuteras. Årsmötet hålls torsdagen den 19e mars kl 19:30.

6. Kort rapport från respektive sektion.

Gymnastik: Vill ha t-shirtar stl 90-120 ca, dom behöver ej betala deltagaravgift för att få t-shirt. En gupp med barn 2-4 år tränar en ggr i veckan.

Innebandy: Matchvärdsutbildning, bara en förälder som anmält intresse, vi undersöker inför nästa säsong igen. Martin, Mattias E, Mattias A & Jane W ansvarar för beställningar till kiosken, säg till eller skriv i innebandygruppen om nåt behöver beställas. Lagen tränar & spelar matcher. Förslag är att Boll & Lek erbjuds t-shirtar lika som Gymnastiken.

Fotboll: 15-16, 17 & 19 tränar inomhus. From säsongen 2026 får förbundet tillsätta domare till alla fotbollslagens matcher.

Ekonomi: Resultat för 2026 är +28511

7. Övriga frågor

Verksamhetsplan för styrelsen: Ska tas fram vid separat möte.

8. Ej hanterat från tidigare möte:

PRO städa och tömma förråd: PRO har fått nycklar till klubbhus och förråd vid hockeyrinken, visa på PRO vad i förråd som ska kastas, PRO vill ha ca 2-3 m2, funkar det? Om inte kan dom få ett bollförråd istället?

Arbetsdag: Hyllor & draperi skall sättas upp, ingår i Odljungs pris. Ström till projektor. PRO ska flytta hjärtstartare från fotbollens nya omkl rum till klubbhus.

Ledarhandbok: Carolina och Filip tar fram förslag, detta ersätter infobrev till ledare som skulle läggas upp på Laget.se. Förslag är att vi tar hjälp av RF Sisu med styrelsearbete likt detta.

100 års jubileum: Markku börjar kolla med tidigare ordf. Göra ett nytt HMIF blad. Arbetsgrupp ska tillsättas.

Gatupratare: Ska vi skaffa en som kan ställas upp i samband med matcher där värdegrund mm står

9. Nästa möte

Årsmöte torsdagen den 19 mars 2026

Klockan 19:30

I Klubbstugan

10. Mötets avslutande

Mötet avslutades och ordförande för mötet tackar för deltagandet

Martin Scherp
Ordförande

Mattias Ericsson
Sekreterare

Deltagare

BRAVIDA SVERIGE AB 556197-4188 Sverige

Signerat med E-signering

2026-08-01 04:05:04 UTC

Undertecknare

Datum

Mattias Ericsson
mattias.ericsson@bravida.se

Leveranskanal: E-post
IP-adress: 213.67.156.241

MARTIN SCHERP Sverige

Signerat med E-signering

2026-08-01 14:11:17 UTC

Undertecknare

Datum

Martin Scherp
msc@etcon.se

Leveranskanal: E-post
IP-adress: 95.193.135.253